
FATETS MED FLERA
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING   PROTOKOLL

Fört vid styrelsemöte
på Stocken  2012-05-23

Närvarande:
Ordförande Leif Löfgren
Kassör Toni Jasbetz
Suppleant & värmegrupp Tom Hellqvist
Suppleant & TV Göran Tångring

1. Rapport angående fibernätet
• Inga störningar har rapporterats under våren

2. Rapport från värmegruppen
• Direktanslutningarna kommer att påbörjas efter sommaren. Anledningen till förseningen 

är att upphandling av entrepenaden har tagit längre tid än förväntat. För att kompensera 
för tidsbortfallet kommer arbetet att utföras av två arbetslag parallellt. Arbetet är planerat 
att vara färdigt under hösten

• Inga allavrliga störningar har rapporterats. Läckaget som finns har inte blivit värre. Om 
det inte förändras görs inget åt det. Vi avvaktar tills direktanslutningarna kommer igång. 

3. Ekonomi
• 1:a delen av årsavgiften har betalts av alla medlemmar. Utöver det finns inget att 

rapportera.

Vid Protokollet Ordförande

Toni Jasbetz Leif Löfgren
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